

رأس المال : 30,000,000 د.ك

نموذج رقم (.....)

Form No. (.....)

نموذج إعلان البيانات المالية السنوية للشركات المدرجة في بورصة الكويت

**Annual Financial Statements Disclosures form of the Companies Listed in  
Boursa Kuwait**

- السنة المالية المنتهية في: 2016 / 07 / 31
- End of fiscal year in
- اسم الشركة : شركة صناعات بوبيان الدولية القابضة
- Company's Name Boubyan International Industries Holding Company
- رمز الشركة : بوبيان د ق
- Company's code BIIHC.
- رقم الشركة : 529
- Company's Number
- النشاط / الأنشطة الرئيسية للشركة :  
(نפט و غاز ، مواد أساسية، صناعي، سلع استهلاكية ، رعاية صحية ، خدمات استهلاكية ،  
اتصالات ، منافع ، بنوك ، تأمين ، عقاري ، خدمات مالية ، تكنولوجيا ، أدوات مالية)  
خدمات مالية

Activity/ Main activities of the company:

(Oil, Gas, basic materials, industrials, consumed goods, health care,  
consumed services, telecommunications, benefits, banks, insurance,  
real estate, financial services, technology, financial instruments)

Financial Services.

نود إفادتكم بأن مجلس إدارة الشركة قد اجتمع يوم الخميس الموافق 27 / 10 / 2016 في تمام الساعة 1.30 ظهرا ، و  
اعتمد البيانات المالية السنوية للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 / 07 / 2016 ، وفقاً لما يلي :-

We would like to inform you that the Company's board of directors has held a meeting on

Thursday 27/10/2016 at 1.30PM, and has approved the Company's annual financial statements  
for the fiscal year ended at 31/07/2016 in accordance to the following :

(1) البيانات المالية السنوية للشركة :

					الربع الرابع-فترة الثلاثة أشهر المنتهية 2016 / 07 / 31 في (الفترة الحالية) المبالغ بالدينار الكويتي	البيان Statement	
					الربع الرابع-فترة الثلاثة أشهر المنتهية 2015 / 07 / 31 في (الفترة المقارنة) المبالغ بالدينار الكويتي	Fourth quarter- three month period ended at 31/7/2016 (Current period) Amounts in Kuwaiti Dinars	
					نسبة التغير %	Change%	
					السنة المالية المنتهية 2016 / 07 / 31 في (السنة الحالية) المبالغ بالدينار الكويتي	Fiscal year ended at 31/07/2016 (current year) Amounts in Kuwaiti Dinars	
					السنة المالية المنتهية 2015 / 07 / 31 في (السنة المقارنة) المبالغ بالدينار الكويتي	Fiscal year ended at 31/7/2015 (Comparative year) Amounts in Kuwaiti Dinars	
					نسبة التغير %	Change %	
(87%)							• بيان الدخل المجموع • Consolidated Statement of Income
(87%)							صافي الربح / (الخسارة) * Net profit/(loss)* ربحية / (خسارة) السهم - فلس ** Earnings per Share - fils**
							(16.898,017)
							(1,758,414)
							(89.6%)
							(56.88)
							(2,212,751)
							(7.38)
							(56.33)
							(5.87)
							(89.6%)

							<ul style="list-style-type: none"> <li>بيان الإيرادات و الأرباح التشغيلية</li> <li>Statement of Revenue &amp; Operating Profit</li> </ul>
(268%)	1,600,638	434,319	(847%)	1,558,199	164,526	إجمالي الإيرادات التشغيلية	Total operating revenue
(594%)	772,980	(156,186)	(1422%)	1,227,317	8,563	صافي الربح / (الخسارة) التشغيلي	Net operating profit (loss)
						بيان المركز المالي	Statement of Financial Position
(20%)	7,340,596	6,082,489	(20%)	7,340,596	6,082,489	الموجودات المتداولة	Current Assets
(84%)	32,661,917	17,766,774	(84%)	32,661,917	17,766,774	إجمالي الموجودات	Total Assets
3%	2,265,140	2,336,433	3%	2,265,140	2,336,433	المطلوبات المتداولة	Current liabilities
22%	2,354,210	3,005,980	22%	2,354,210	3,005,980	إجمالي المطلوبات	Total liabilities
(105%)	30,307,707	14,760,794	(105%)	30,307,707	14,760,794	إجمالي حقوق الملكية الخاصة بمساهمي الشركة الأم	Total equity attributable to the owners of the parent Company

\*صافي الربح (الخسارة) هو الخاص بمساهمي الشركة الأم.

\*Net profit (loss) represents the amount attributable to the owners of the parent Company

\*\* Basic Earnings per Share

\*\* ربحية (خسارة) السهم الأساسية.

• يعود سبب (الانخفاض) في صافي الربح / (الخسارة) إلى :

انخفاض أرباح محققة من بيع استثمارات، وانخفاض في الأرباح والخسائر غير المحققة على الاستثمارات من خلال بيان الدخل وانخفاض قيمة الموجودات المالية المتاحة للبيع.

- The increase in the net (loss) is due to the followings:  
The decrease in realised gain on sale of investments, decrease in dividends, unrealised loss on investments through profit or loss and impairment of financial assets available for sale

- بلغ إجمالي الإيرادات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة مبلغ لا يوجد دينار كويتي.
- Total revenues realized from dealing with related parties amounting to KD. NIL.
- بلغ إجمالي المصروفات من التعاملات مع الأطراف ذات الصلة مبلغ لا يوجد دينار كويتي.

- Total expenditures incurred from dealing with related parties amounting to KDNIL

## الإيرادات التشغيلية للشركة : Company's Operating Revenues (2)

الربع الرابع-فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 2015 / 07 / 31 (الفترة المقارنة) Fourth quarter- three month period ended at 31/07/2015 (Comparative period)		الربع الرابع-فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 2016 / 07/31 (الفترة الحالية) Fourth quarter- three month period ended at 31/07/2016 (Current period)		النشاط activity
النسبة إلى إجمالي الإيرادات Percentage to total revenues	المبلغ بالدينار الكويتي Amount in Kuwaiti Dinars	النسبة إلى إجمالي الإيرادات Percentage to total revenues	المبلغ بالدينار الكويتي Amount in Kuwaiti Dinars	
99.31%	1,547,447	87%	142,452	Income إيرادات توزيعات أرباح و صافي إيرادات الاستثمار
0.69%	10,752	13%	22,074	Share of Results of an Associate حصة في شركات زميلة
100%	1,558,199	100%	164,526	TOTAL

السنة المالية المنتهية في 2015 / 07 / 31 (السنة المقارنة) Fiscal year ended at 31/07/2015 (Comparative year)		السنة المالية المنتهية في 2016 / 07 / 31 (السنة الحالية) Fiscal year ended at 31/07/2016 (Current year)		النشاط Activity
النسبة إلى إجمالي الإيرادات Percentage to total revenues	المبلغ بالدينار الكويتي Amount in Kuwaiti Dinars	النسبة إلى إجمالي الإيرادات Percentage to total revenues	المبلغ بالدينار الكويتي Amount in Kuwaiti Dinars	
4.44%	71,053	0.1%	500	Sales المبيعات
96.93%	1,551,544	89%	386,466	Income إيرادات توزيعات أرباح و صافي إيرادات الاستثمار
(1.37)%	(21,959)	10%	47,353	Share of Results of an Associate حصة في شركات زميلة
100%	1,600,638	100%	434,319	TOTAL

يقصد بالإيرادات التشغيلية جميع الإيرادات الناتجة عن الأنشطة الرئيسية للشركة و ذلك وفقاً لمعايير المحاسبة الدولية.

Operating revenues represents all revenues resulting from the Company's main activities recognized in accordance with the International Accounting Standards.

### (3) تفاصيل (التحفظات / التأكيدات على بعض الجوانب / الفقرات توضيحية) الواردة في تقرير مراقبي الحسابات :

أساس الرأي المتحفظ : كما هو مبين بالتفصيل في إيضاح 6 حول البيانات المالية المجمعة، لم نتمكن من الحصول على أدلة تدقيق كافية ومناسبة حول القيمة الدفترية لاستثمار المجموعة المصنف بالقيمة العادلة من خلال الأرباح أو الخسائر، وذلك بسبب عدم التأكد الجوهري المتعلق بوجود قيمة الاستثمار كما في 31 يوليو 2016. وبالتالي، فإننا لم نتمكن من تحديد ما إذا من الضروري إجراء أية تعديلات على القيمة الدفترية للاستثمار.

الرأي المتحفظ : في رأينا، باستثناء تأثيرات الأمر المبين في فقرة أساس الرأي المتحفظ، أن البيانات المالية المجمعة تعبر بصورة عادلة، من جميع النواحي المادية، عن المركز المالي للمجموعة كما في 31 يوليو 2016 وعن أداءها المالي وتدققاتها النقدية للسنة المنتهية بذلك التاريخ وفقاً للمعايير الدولية للتقارير المالية.

### Details of: ( qualifications, emphases of matters, and explanatory paragraphs) included in the auditors' report.

Basis for Qualified Opinion: As further explained in note 6 to the consolidated financial statements, were unable to obtain sufficient appropriate audit evidence about the carrying value of one of the group investment classified as fair value through profit and loss, due to significant uncertainty around existence and valuation as at 31 July 2016. Consequently, we were unable to determine whether any adjustment to the carrying value of the investment was necessary. .

Qualified Opinion: In our opinion, except for the possible effects of the matter described in the Basis for Qualified Opinion paragraph, the consolidated financial statements present fairly, in all material respects,

the financial position of the Group as at 31 July 2016 and its financial performance and cash flows for the year then ended in accordance with International Financial Reporting Standards..

**4) توصيات مجلس الإدارة : Board of director's recommendations**

أوصى مجلس إدارة الشركة عدم توزيع أرباح عن السنة المالية المنتهية في 2016/07/31 علماً بأن هذه التوصية تخضع لموافقة الجمعية العامة و الجهات الرقابية المختصة.

The Company's board of directors recommended **not to distribute** any dividends for the fiscal year ended 31/07/2016 This recommendation is subject to the approval of the shareholder's at the annual general assembly and the specialized regulating authority.

أو Or

أوصى مجلس إدارة الشركة بإجراء التوزيعات التالية عن السنة المالية المنتهية في ...../...../..... علماً بأن هذه التوصية تخضع لموافقة الجمعية العامة و الجهات الرقابية المختصة.

The Company's board of directors recommended to proceed with the following distributions for the fiscal year ended ..../..../..... These recommendations are subject to the approval of the shareholder's at the annual general assembly and the specialized regulating authority.

..... فلس كويتي لكل سهم .....Kuwaiti fils per share	.....% من القيمة الإسمية للسهم % of par value	توزيع أرباح نقدية Distribution of cash dividends
..... سهم لكل 100 سهم .....shares for every 100 shares	.....% من رأس المال المدفوع % of paid up capital	توزيع أسهم منحة Distribution of stock dividends
.....	.....	توزيعات أخرى Other distributions

- مصدر التوزيعات : .....
- Source of distributions: .....



□ أوصى مجلس إدارة الشركة بزيادة / (خفض) رأس مال الشركة ، علماً بأن هذه التوصية تخضع لموافقة الجمعية العامة و الجهات الرقابية المختصة ، وذلك وفقاً للآتي: لا يوجد

The Company's board of directors recommended to increase/(decrease) the company's capital. These recommendations are subject to the approval of the shareholder's general assembly and the specialized regulating authority, in accordance to the following:

NIL

□ توصيات أخرى :

لا يوجد

Other recommendations

NIL

توقيع و ختم الشركة  
Company's signature and seal

.....  
.....



.....